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Beschreibung 

Barry Coleman veröffentlicht seine dritte Single auf Evosonic Records. Zu seinem typischen 
Beat der immer „grooved“, kommen wunderschöne Strings hinzu, die ich selten zuvor 
gehört habe. Wenn sie beim Track „Interstellar“ einsetzten, die Strings, dann ist 
Gänsehaut pur angesagt und bestimmt auch das ein oder andere Freuden Tränchen. Bei 
„Puesta Del Sol“ kommen sie, die Strings, etwas zurückhaltender, aber genau so schön. 
Wenn das der Sonnenuntergang ist, dann ist „Interstellar“ der Sonnenaufgang. 

 

Description 

Barry Coleman releases his third single on Evosonic Records. In addition to his typical 
beat, which always "grooves", there are beautiful strings that I have rarely heard before. 
When they kick in on the track "Interstellar", the strings give you goose bumps and are 
sure to bring a tear or two of joy. On "Puesta Del Sol" they come in, the strings, a little 
more restrained, but just as beautiful. If this is the sunset, then "Interstellar" is the 
sunrise. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Chris Maico Schmidt / mike@evosonic.de 
Evosonic Radio Vision GmbH & Co.KG 
Alt Tegel 13 / 13507 Berlin 
T.: +49 221 95819193 / F.: +49 221 95932471 
Studio Köln / evosonic.de 

Track List / Infos: 

 
01. Barry Coleman - Interstellar (Original Mix) 08:30 min 
 
02. Barry Coleman - Puesta Del Sol (Original Mix) 08:27 min 
 
 
All Tracks written and produced by Barry Coleman. 

Mastering by http://sledgermastering.by/ 
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